
Digues el número de síl·labes que té cada mot, i després torna’l a escriure’l separant-les: 

 

Ex: xemeneia= xe-me-ne-ia / 4 veuen= ve-uen /2  hiena= hie-na /2 

iogurt= io-gurt /2   baieta= ba-ie-ta /3  cauen= ca-uen /2 

joia= jo-ia /2    duies= du-ies /2  riuen= ri-uen /2 

boia= bo-ia /2    ianqui= ian-qui /2  baioneta= ba-io-ne-ta /4 

déieu= de-ieu /2   encreuats= en-cre-uats /3    veia= ve-ia /2 

clouen= clo-uen /2   diuen= di-uen /2                  Iugoslàvia= Iu-gos-là-vi-a / 5 

esglaiem= es-gla-iem /3  creuen= cre-uen /2  iode= io-de 2 

 

Separa les síl·labes i subratlla la síl·laba tònica de les paraules següents: 

 

 

Ex: anuncies= a-nun-ci-es  féieu= fé-ieu   estudia= es-tu-di-a 

odie= o-di-e    copies= co-pi-es  renuncien= re-nun-ci-en 

tréieu= tré-ieu    véiem=vé-iem   radien=ra-di-en 

canvie=can-vi-e   aprecia= a-pre-ci-a  contagia= con-ta-gi-a 

dúiem= dú-iem   veiem= ve-iem  divorcia= di-vor-ci-a 

denuncies= de-nun-ci-es  asfixien= as-fi-xi-en  rabien= ra-bi-en 

pronuncia= pro-nun-ci-a  sabia= sa-bi-a   reduïen= re-du-ï-en 

 

 

 

 

 

 


